
Sorošove neziskovky ohlásili veľkú vec,
pomohol aj prezidentkin premiér: Ukrajina
dostane 5 miliónov USD. Namiesto
ožobračených okradnutých Slovákov
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SLOVENSKO: Peňazí nikdy nie je dosť. Potom, ako vďaka neschopnosti Remišovej a Hegera,
prezidentkina vláda rozhodla, že milióny eur, ktoré mali pôvodne slúžiť na zlepšenia života
najnúdznejších Slovákov, prerozdelí ich Nadácia Otvorenej spoločnosti(OSF) všetkým
možným neziskovkám, ktoré sa u nás starajú o Ukrajinu, sa podarila ďalšia veľká
vec. Nadácia Pontis a OSF podpísali na Úrade vlády SR, akúsi darovaciu zmluvu. So
zastúpením Taiwanu. Tieto neziskovky teda začnú prerozdelovať dar od Taiwanu- 5
miliónov USD. Ďalším našim neziskovkám. Ktoré sa starajú o Ukrajinu.

Radosť nad radosť
Rokovania o dare viedla predsedníčka Zboru poradcov predsedu vlády SR Elena Kohútiková spoločne
so splnomocnencom vlády SR pre rozvoj občianskej spoločnosti Filipom Vagačom.

„Teším sa, že sa nám podarilo nájsť unikátny model spolupráce medzi zahraničným
donorom, predstaviteľmi štátnych orgánov a mimovládnych organizácií, ktoré sa spojili s
jasným a ušľachtilým cieľom pomoci Ukrajine,“ uviedla Kohútiková.

Peňazí nikdy nie je dosť
„Dve najväčšie slovenské nadácie v nasledujúcich mesiacoch prerozdelia 5 miliónov
amerických dolárov. Projekt prinesie investície do zničenej civilnej infraštruktúry. V súlade
s prioritami definovanými Štátnou agentúrou pre rekonštrukciu a rozvoj infraštruktúry na
Ukrajine alebo inými relevantnými inštitúciami na Ukrajine,“ uvádza na svojom webe OSF.

Aktivizmus náš každodenný
Päť miliónov USD je suma obrovská. Predmetnú zmluvu som zatiaľ na CRZ neobjavila, takže je
otázne, či do toho vkladá peniaze aj Slovenská republika. Lebo ak nie, potom je otázne, prečo sa naše
dve najväčšie spasiteľské organizácie nedostali k daru od Taiwanu aj bez úradu vlády SR.

Otázkou je aj, či sa naozaj nedalo nijako zabrániť tomu, aby tých takmer 22 miliónov eur, ktoré mali
pomôcť našim ľuďom žiť dôstojnejšie, nezmizlo. Ale zostalo im.

Dávať je fajn. Pontis má v „podnadpise“ – „Meníme Slovensko k lepšiemu.“ Takže táto otázka
vystáva o to viac.

A o to viac, keď vezmeme do úvahy, že premiér pani prezidentky ešte stále prepočítava, či „aj nejakí
Slováci pomoc potrebujú.“

Alebo žijeme v krajine, kde je jej občan na poslednom mieste? no to snáď nie! Naisto ale žijeme v
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krajine, kde pani prezidentka sedí v neziskovke, ktorá rozbehla predvolebnú kampaň.
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